國立中山大學中國與亞太區域研究所碩士生提報論文題目及指導教授申請表
Application Form for Thesis Topics and Advisors of Master Degrees for the
Institute of China and Asia Pacific Studies, National Sun Yat-Sen University
學年度第       學期
Academic year No.   Semester
	姓名
Full Name
	簽章
(signature)
	學號
Student ID Number
	
	組別
Program
	

	通訊處
Address
	

	電  話
Telephone

Number
	
	填報日期
Date of Application
	(date)民國     年     月    日

	論 文 題 目
Thesis
Topic
	中文(Chinese)：

	
	英文(English)：(可免)(optional)

	指導教授簽章
Signature of Thesis Advisor
	(date)民國    年   月   日
	連絡電話
Telephone number
	

	所長簽章
Signature of the Head of the Institute
	(date)民國    年   月   日

	所  辦
核  章
Office Verification
	(date)民國    年   月   日

	備  註
Remarks
	


 ※注意事項 (Nota Bene)
（1）指導教授如非本校專任教師，必須再邀請一位本所專任教師共同指導論文。並將書面理由報告，提所務會議核備。
If the thesis adviser is not a member of the Faculty of ICAPS, it is required to have a Faculty member of ICAPS as the co-adviser. The applicant must submit a written statement regarding the purpose of this arrangement to the Faculty Council of ICAPS.
（2）研究生需於二年級第一學期開學前繳交本申請表。
The applicant must submit this form before the beginning of the first semester of the second year
（3）研究生在通過論文計畫書三個月後，始得申請碩士學位論文口試。

The applicant can only apply for thesis oral defense three months after the applicant’s thesis proposal has been approved by the advisor and verified by the Faculty Council.
（4）研究生提出學位考試申請前，須提報所務會議審核多元學習護照。
Before the application of the thesis defense exam, the applicant must submit records of attending at least 10 academic conferences, seminars, and/or speeches held by the ICAPS to the Faculty Council.
